
Vragen Info meetup overlast gebruik verdovende middelen op Scheveningen 

 

Wat is er tot nu toe gedaan om deze plekken onaantrekkelijker te maken 
 
Er zijn borden neergezet met de boodschap dat er wordt opgetreden tegen geluidsoverlast en 
alcohol. Boa’s kunnen optreden wanneer er sprake is van alcohol- en/of softdrugsgebruik. De 
handhaving en de politie treedt op, maar deze groepen blijven terugkomen. 

Waar zijn jullie concreet naar op zoek 
 
We zijn op zoek naar oplossingen die het gebied minder aantrekkelijk maakt voor overlast 
veroorzakers, zonder dat er meer handhaving ingezet moet worden. Wij zijn op zoek naar 
oplossingen die gebruik maken van de smartcity infrastructuur waardoor de buitenruimte veranderd 
en het gedrag van mensen veranderd.  

Hoe verloopt het startup in residence traject? 
Lees hier meer over; https://intergov.startupinresidence.com/nl/den-haag/overlast-
verdovendemiddelen-scheveningen/brief 

Is een tussenoplossing interessant. Bijvoorbeeld een lichtoplossing? 
Realtime surveillance werken wij zelf al aan. Deze dat kan beschikbaar worden gesteld om verder 
mee te werken. 

 


